
 
 

 

Motion angående återuppbyggnaden av vänthallen i 
Hallstavik 

Bakgrund 

Den 25 maj 2007 rapporterar media att terminalkiosken i Hallstavik har brunnit ner till 
grunden. Så nu, drygt 12 år senare, efter att ha prövat en tillfällig lösning med vänthall i 
Folkets Hus, vilket nu är ett avslutat kapitel, så anser vi i sverigedemokrater att det är dags att 
fatta ett beslut om återuppbyggnad av en vänthall med kiosk, toalett och övervakningskamera 
för trygghetens skull. Behovet är stort bland resenärer som väntar på bussen, gamla som 
unga, att ha nånstans att värma sig och med tillgång till toalett. Det skulle även förbättra 
reseinformationen och ge möjlighet att fylla på reskassa.  

Med hänvisning till ovanstående yrkar Sverigedemokraterna att kommunfullmäktige beslutar 
 

Att: Norrtälje kommun ska uppföra en ny vänthall i Hallstavik. 
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För Sverigedemokraterna i Norrtälje 
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